
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół  Nr XXX112021 
z sesji Rady Gminy Cewice 
w dniu 22 listopada 2021 r. 

Obecni na sesji:  

Radni wg listy obecności, 

— Wójt Gminy, 

— Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy, 

— Skarbnik Gminy, 

— Sołtysi wg listy obecności, 

— Zaproszeni goście, 

— Radca prawny, 

— Protokolant. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice — Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXXI sesję  Rady Gminy Cewice. W dalszej 

części stwierdził  prawomocność  obrad, gdyż  obecnych było 14 radnych. 

Nieobecna radna M.M. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  
się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy Cewice 

wdniu 11.10.2021 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 

rok 2021. 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Cewice 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zasad na jakich Sołtysom z terenu 
Gminy Cewice oraz Przewodniczącemu Zarządu „Osiedla Na Skarpie" 
w Siemirowicach przysługują  diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych na 2022 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Gmimiej Bibliotece Publicznej 
w Cewicach 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na 
rok 2022 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
Gminy Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na 2022 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 

O podjęcie uchwały. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i warunków używania herbu i pieczęci 

Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

15. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
17. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
18. Zamknięcie obrad sesji. 

Za przyjęciem przedstawionego porządku XXXI sesji Rady Gminy Cewice, 
radni głosowali następująco: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XXX sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, który był  
przesłany wszystkim radnym celem zapoznania się. Również  godzinę  przed 
sesją  został  wyłożony do wglądu i zapoznania się  w sali obrad Nr 1 Urzędu 
Gminy. 

Radni nie mieli uwag do protokołu, więc przystąpiono do głosowania 
nad powyższym protokołem bez odczytywania: 

— za-14, 

— przeciw — 0, 

— wstrzymało się  — 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniej szego protokołu. 

Ad. 4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 
na rok 2021. 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Następnie omówił  
zwiększenia i zmniejszenia po stronie dochodów i wydatków. Natomiast 
autopoprawkę  w 1 przedstawionej uchwały omówiła Pani Skarbnik - 
M. Franciszczak: 

w pierwotnej wersji ] brzmiał  następująco: 

W uchwale Nr XXII/201/2020 Rady Gminy Cewice z dnia 17 grudnia 
2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Cewice na 2021 rok 
wprowadza się  następujące zmiany: 

1. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 1 do niniej szej 
uchwały, ustala się  dochody budżetu w wysokości 57.881.063,50 zł, w tym: 
1) dochody bieżące w wysokości 55.399.073,35 zł. 
2) dochody majątkowe w wysokości 2.481.990,15 zł. 
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2. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 2 do niniejszej 
uchwały, ustała się  wydatki budżetu w wysokości 61.983.688,31 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące — 54.789.863,67 zł, 
2) wydatki majątkowe — 7.193.824,64 zł. 

3. Załącznik nr 8 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 3 
do niniejszej uchwały. 

• po zmianach 1 otrzymał  następujące brzmienie. 

W uchwale Nr XXII/201/2020 Rady Gminy Cewice z dnia 17 grudnia 
2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Cewice na 2021 rok 
wprowadza się  następujące zmiany: 

1. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 1 do niniejszej 
uchwały, ustała się  dochody budżetu w wysokości 58.131.063,50 zł, w tym: 
1) dochody bieżące w wysokości 55.649.073,35 zł. 
2) dochody majątkowe w wysokości 2.481.990,15 zł. 

2. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 2 do niniejszej 
uchwały, ustała się  wydatki budżetu w wysokości 62.233.688,31 zł, w tym: 
1) wydatki bieżące — 55.039.863,67 zł, 
2) wydatki majątkowe — 7.193.824,64 zł. 

3. Załącznik nr 8 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 3 
do niniej szej uchwały. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

• Pan Grzegorz Partyka w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił  
opinię  pozytywną  do odczytanego projektu uchwały. 

Pani Maria Bachan — Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię  
pozytywną  do projektu uchwały. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  
Pani Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, 
Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji Infrastruktury 
Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy. 
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Radni uwag i pytań  do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem 
autopoprawki zgłoszonej przez Wójta Gminy: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 

Ad.5 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad tj.: 
podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Cewice. 

Wyjaśnień  do niniejszej uchwały udzieliła Pani Olga Waleszkowska - radca 
prawny Urzędu Gminy w Cewicach. Poinformowała, że ustawą  z dnia 17 
września 2021r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniach osób zajmujących 
kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, 
wprowadzono przepisy nakładające na samorządy obowiązek ustalenia 
wynagrodzenia Wójta na odpowiednim poziomie. Zobrazowała jak kształtują  się  
przepisy prawa w tej kwestii przedstawiając poszczególne składowe i ich 
wartość  składające się  na wynagrodzenie Wójta. Podkreśliła, że przepisy 
zakładają  minimalny poziom podwyżki tj. 80 %. Określiła również  wartość  
maksymalnego wynagrodzenia dla Wójta, wynikającą  z przepisów prawa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że podwyższenie wynagrodzenia Wójta 
Gminy jest koniecznością  wynikającą  z przepisów prawa. W związku z tym 
Rada rekomenduje podwyższenie wynagrodzenie Wójta Gminy Cewice. 
Następnie przedstawił  poszczególne wartości składające się  na wynagrodzenie 
Wójta Gminy Cewice. Dodał  również, że wynagrodzenie Wójtów nie było 
podwyższane od ok. 15 lat. 

W związku z tym, iż  nikt z radnych nie miał  pytań  i uwag przystąpiono 
do głosowania nad powyższym projektem uchwały. 

W wyniku głosowania jawnego projekt uchwały został  przyjęty następującą  
ilością  głosów: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 

6 



Ad. 6 

Pan Wiesław Keller — Przewodniczący Rady odczytał  punkt 6 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Cewice. 

Następnie Przewodniczący Rady zgłosił  wniosek w imieniu wszystkich radnych 
Rady Gminy Cewice dot. zmiany treści 7 tj. z „uchwała wchodzi w Życie 
z dniem podjęcia i ma zastosowanie do ustalenia wysokości diet należnych 
od dnia 1 sierpnia 2021 r." na „uchwała wchodzi w Życie z dniem podjęcia 
i ma zastosowanie do ustalenia wysokości diet należnych od dnia 1 listopada 
2021 r." 

Za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  —0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wyjaśnień  do niniejszej uchwały udzieliła również  Pani Olga Waleszkowska - 
radca prawny Urzędu Gminy w Cewicach. Poinformowała, że ustawa z dnia 17 
września 2021r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniach osób zajmujących 
kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, zawiera 
również  regulacje dotyczące diet dla radnych. Zobrazowała jak kształtują  
się  przepisy prawa w tej kwestii przedstawiając maksymalną  kwotę  diet 
dla radnych. Minimalnych wartości diet ustawa nie reguluje. Zaznaczyła 
również, że przepisy te mają  zastosowanie do ustalenia wysokości diet 
dla radnych od dnia 01 sierpnia 2021 r. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  zmiana w 7: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady odczytał  punkt 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie ustanowienia zasad na jakich Sołtysom z terenu Gminy Cewice oraz 
Przewodniczącemu Zarządu „Osiedla Na Skarpie w Siemirowicach przysługują  
diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały na podstawie 
uzasadnienia do projektu uchwały, które stanowi załącznik nr 5 i zgłosił  
wniosek: 6 o treści: „uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą  
obowiązującą  od 01 stycznia 2021 r." należy nadać  brzmienie o treści: 
„uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia." 

Pani O. Waleszkowska dodała, że w kwestii podwyższenia wysokości diet 
dla Sołtysów oraz Przewodniczącemu Zarządu „Osiedla Na Skarpie" 
w Siemirowicach nie można stosować  regulacji wstecznych. 

Pan Wójt oświadczył  również, że od 01 stycznia 2022 r, będzie również  
regulacja płac pracowników Urzędu Gminy w Cewicach. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił  
opinię  pozytywną  do odczytanego projektu uchwały. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji Infrastruktury 
Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy. 

Pani Maria Bachan — Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię  
pozytywną  do projektu uchwały. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  
Pani Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, 
Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Następnie przystąpiono do głosowania wniosku, który zgłosił  Wójta Gminy: 
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— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia zasad na jakich 
Sołtysom z terenu Gminy Cewice oraz Przewodniczącemu Zarządu „Osiedla Na 
Skarpie" w Siemirowicach przysługują  diety oraz zwrot kosztów podróży 
służbowych głosowała następująco: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 

Ad. 8 

Pan Wiesław Keller — Przewodniczący Rady odczytał  punkt 8 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2022 rok. 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 7 do niniej szego protokołu. 

Pani Marzena Reclaf — Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Rady 
Gminy Cewice przedstawiła opinię  pozytywną  do powyższego projektu 
uchwały. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania: 

— za-14, 
— przeciw — 0, 
— wstrzymało się  —0. 

Ad.9 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Cewicach. 
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Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, iż  radni nie mieli żadnych uwag i pytań  do przedstawionego 
projektu uchwały, przystąpiono do głosowania: 

— za-14, 
— przeciw — 0, 
— wstrzymało się  — 0. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok 
2022. 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, iż  radni nie mieli żadnych uwag i pytań  do przedstawionego 
projektu uchwały, przystąpiono do głosowania: 

— za-14, 
— przeciw-0, 
— wstrzymało się  — 0. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
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prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na 2022 rok. Zaznaczył, 
że w 4 nastąpiła pomyłka pisarska i zamiast słowa „podpisania" powinno być  
słowo „podjęcia". 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, iż  radni nie mieli żadnych uwag i pytań  do przedstawionego 
projektu uchwały, przystąpiono do głosowania: 

— za-14, 

przeciw — 0, 

— wstrzymało się  —0. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 12 porządku obrad: 
podjęcie uchwały w sprawie zasad i warunków używania herbu i pieczęci 
Gminy Cewice. 

Wójt Gminy udzielił  wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił  
opinię  pozytywną  do odczytanego projektu uchwały. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji Infrastruktury 
Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy. 
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Pani Maria Bachan — Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię  
pozytywną  do projektu uchwały. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  
Pani Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, 
Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice. 

W związku z tym, iż  radni nie mieli pytań  do przedstawionego projektu 
uchwały, przystąpiono do głosowania: 

— za-14, 

przeciw — 0, 

— wstrzymało się  — 0. 

Ad. 13 

Wójt Gminy Cewice na wstępie poinformował, że uchwały z ostatniej sesji 
zostały przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. 
Następnie przedstawił  blok informacyjny na poniższe tematy: 

• pożar tekstyliów w Kamieńcu, 

• nagroda z tytułu szczepień  przeciw Coyid-19 — 500 tys. zł  dla Gminy 
Cewice (Wójt chciałby przeznaczyć  te pieniądze na remont Ośrodka 
Zdrowia w Cewicach), 

• odpowiedź  ZDW w Gdańsku w sprawie montażu rejestratorów prędkości 
i regulacji zapadniętych studzienek w Osowie Lęborskim i w Cewicach, 

• wzrost zachorowań  na COVID-19 oraz wzmożenie bezpieczeństwa 
sanitarnego w tej kwestii. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice odczytał  niw opinie wypracowane prze 
komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

a) pismo nr OOS.0012.1.9.2021 z dnia 26.10.2021 r. - opinie Komisji 
Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu), 

b) pismo nr OSD.0012.3.14.2021 z dnia 25.10.2021 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu), 
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Przedstawił  także informacje na temat pisma nr OSD.0004.11.2021 z dnia 
19.11.202 1 r., które zostało skierowane w imieniu radnych Rady Gminy Cewice 
do Dyrektora ZDW w Gdańsku, w sprawie poprawy stanu technicznego drogi 
wojewódzkiej nr 212 w obrębie miejscowości Cewice (załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu). 

Ad. 15 

Radna Marzena Reclaf miała pytania w kwestii złożonych wniosków 
o dofinansowanie na remonty i budowę  dróg. 

Pan Wójt poinformował, że prawdopodobnie te wnioski zostaną  rozpatrzone 
w 2022 r. 

Radny Z. Tryba pytał  o kwestę  nagrody jaką  Gmina otrzymała za szczepienia 
przeciwko Coyid- 19. 

Pan Wójt poinformował, że kwota nagrody była obliczana na podstawie 
przyrostu szczepień  za 2 miesiące. 

Pan Tryba pytał  o ilość  zakażonych osób na terenie Gminy Cewice. 

Wójt odpowiedział, że nie posiada tego rodzaju informacji. Takie informacje 
posiada tylko OPS w Cewicach i Policja. 

Radny M. Grybisz przedstawił  informacje na temat jakości ekologicznej 
brykietu z tekstyliów. 

Pan J. Bańka przedstawił  informacje na temat sprawy dot. produkcji brykietu 
z tekstyliów w Kamieńcu. 

Radna M. Reclaf zapytała się, czy będą  składane wnioski na dofinansowanie 
zLGD. 

Pan Wójt poinformował, że będzie składany wniosek na zakup urządzeń  
do istniejącej siłowni w Cewicach. 
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Ad. 16 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  
zgłaszanych na poprzedniej sesji, nie było również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 17 

Sołtysi nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXI sesji, Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie, a następnie zamknął  
obrady sesji o godz. ł 4 °. 

Protokół  sporządziła: 
pZEWODN/ZĄCY RADY 

Dnia 29.11.2021 r. 

Wiesłd4 heller 
I N S P E IL T O R 

ds. obskigi 
I dzialalności ą7od3rcoej 

inż. Lidia IBchulz 
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